
 
Postpensjonistene på Sunnmøre 

REFERAT FRA STYREMØTE  
2023 – 05.09. /Postterminalen 

 

Til stede: 

• Geir Gjelsten 

• Ståle Eikrem 

• Sølvi Lundal 

• Turid K. Gjerde 

• John Mogstad 

• Per A. Ulvestad 
 

Forfall: 

• Marie Gjerde 

Saksliste: 
47. Referat og skriv 
48. Oppfølging/utsjekk av tidligere saker (se referat fra siste styremøte) 
49. Økonomi 
50. Medlemsmøte Stranda/Sykkylven 21.09.2023 – forberedelse/planlegging 
51. Arkivering av styrereferater og referater fra medlemsmøter 
52. Videresending av e-post til privat e-post – begrensning på 3 – leder og sekretær har «beslaglagt» 2 – hvem 

bør ha den gjenværende muligheten?           
Signatur e-post 

53. Eventuelt 
 
 

Ad punkt 47 
Takk for blomster mottatt fra jubilant K. G. Helland.  Oppsummering fra medlemsturen med bilder ligg under nyheter 
på nettsiden vår. 
 
Vedtak:  
Referatet fra styremøtet 23.05. godkjent. 
 
Ad punkt 48  
Ingen tidligere saker å følge opp. 
 
Ad punkt 49 
Økonomien er i tråd med budsjett til no.  Mange jubilanter. 
 
Ad punkt 50 
Har fått tilbakemelding om at omvisningen på Stranda Spekemat bør starte seinest kl. 14:00. Tett program, så 
oppstart blir endret til kl. 11:00 på Stranda Industrihistorie. Det blir ikke lunsj på Skinkehuset. John og Ståle sjekker 
alternative muligheter for lunsj og gir tilbakemelding til Turid. Møtet blir gratis. Det blir ikke loddsalg. Forslag til 
invitasjon ble endret i styremøtet. Ståle meiner at han har fått svar på søknaden om støtte fra Fagforbundet, men 
finn ikke svaret. 
 
Vedtak:  
John gir tilbakemelding til Turid om hvor vi skal innta lunsj.  Turid legg opplysningene inn i invitasjonen før utsending 
til medlemmene.  Påmelding til møtet tar Ståle.  Sølvi legger ut informasjon på facebook sida vår. Ståle sjekker ut 
med Fagforbundet om vi har mottatt svar på søknaden om støtte. 
 
Ad punkt 51 
Nettsida til Postpensjonistene var nede etter lunsj, så saka må tas igjen på neste møte. Alle ser på nettsidene til 
Agder, Østfold med flere før neste møte og vurderer hvordan vi kan organisere vår side. 
 
 
 
 



Ad punkt 52 
Turid orienterte om at ho har laga signaturer for styremedlemmene og vara.  Geir sin signatur ligg øverst, så den 
kommer automatisk opp på alle e-postene.  Vi andre må gå inn og velge egen signatur som avsender inntil det blir 
endringer og korrekt i systemet. 
 
Vedtak:  
Ståle som nestleder får automatisk videresending av avdelinga sine e-poster til sin private e-post. Turid bestiller 
videresending for Ståle. 
 
Ad punkt 53 
Vi har tidligere vurdert om Kjell Løset kunne være aktuell kåsør til møtet på Stranda. Det er det ikke tid til. Ståle 
sjekker med Løset om han kan være aktuell som kåsør på neste medlemsmøte 17.10. på Herdhuset. 
Vi bør starte planlegging av julemøtene på neste styremøte 
 
 
Møtet hevet kl. 13:15 

 

Neste styremøte: 03.10.2023/Postterminalen 

Turid Kristine Gjerde 
Sekretær 


